
Volle cafézaal geeft dorpsbelang aangenaam ‘Mienskips’ gevoel 
Traditioneel worden op de eerste zaterdag van het jaar leden van dorpsbelang Ouwe-Syl e.o. 
uitgenodigd voor een nieuwjaarsborrel, maar vooral ook om de jaarvergadering bij te wonen. 
Zaterdag 6 januari werd het bestuur verrast door de grote toeloop, er moest zelfs meubilair 
worden bijgezet. Het is een teken dat de betrokkenheid vanuit de gemeenschap met het wel en 
wee van Ouwe- en Nije-Syl steeds groter wordt. En dat geeft een goed gemeenschappelijk gevoel. 

 

 

 

 

 

 

 

Tijdens de jaarvergadering, waar 
penningmeester Jurjen Dijkstra en 

bestuurslid Jan Syds Jensma na jarenlange trouwe dienst afzwaaien 
en waar Nije-Sylster Dick Koopman de gelederen komt versterken, 
gaat het vooral over het bronzen standbeeld van Klaine Gerrit Keizer 
en het voedselbos. 

 

Vanuit gemeente Het Bildt heeft dorpsbelang €10.000,- gekregen om 
daar een kunstwerk voor te laten maken. Jelle Talsma vond al 
langere tijd dat Klaine Gerrit Keizer een permanente plek in het dorp 
verdiende. Er werd vorig jaar een commissie vanuit familie en 

dorpsbelang geformeerd, 
die samen met beeldend 
kunstenaar Hans Jouta uit 
Ferwert iets fraais hebben 
uitgewerkt.  

Tijdens de vergadering 
tonen Rinske v/d Meij en 
Falko Hofstra de 
aanwezigen het resultaat.  



Een maquette waarop de 96 centimeter lange geboren Bilkert op een sokkel met naast hem zijn 
reiskoffertje staat. De planning is dat het bronzen beeldje - dat inclusief sokkel ongeveer 1,70 meter 
hoog wordt - nog voor de zomer een plekje op het terras tegenover het café krijgt. De streefdatum 

moet samenvallen met de eerst zomerstreekmarkt 
van 2018. 

De bosbegroeiing achter de AC Bakkerstraat mag 
wat Jan de Vries betreft een andere invulling 
krijgen; het moet een voedselbos worden. Tijdens 
zijn studie in Utrecht heeft Jan een plan 
uitgewerkt, wat perfect past in het bos.  

Het moet uiteindelijk een ecologisch duurzaam 
permacultuur bos opleveren. Over dit onderwerp 
wordt te zijner tijd een speciale informatieavond 
georganiseerd. 

 

Na het ‘Rondje dorp’, waar met beelden op het 
jaar 2017 wordt teruggeblikt, legt dorpsbelang 
verantwoording af over hoe de gelden van het 

dorpshuis zijn verdeeld. De renovatie van de klok uit de Julianatoren heeft uit deze pot €5800,- 
ontvangen.  

Daarnaast gaat er geld naar speeltoestellen, een verrijdbare snelheidsmeter, wordt er geïnvesteerd 
in een keuken voor school, en is er een bedrag gereserveerd om duidelijker de bereikbaarheid van 
het sportcomplex aan te geven. 

 

In 2018 staat er weer een Pypskoft op de rol, op 15 en 22 september moet dit vorm krijgen. Tijdens 
de rondvraag doet Aafke Valkema een oproep aan alle Sylsters om zich vooral op te geven voor de 
XXL dorpsreünie. Dit driedaags gebeuren moet voor Ouwe-Syl het hoogtepunt van Ouwe-Syl 
Europese hoofdstad worden. Het moet een XXL-feest voor Sylsters en oud-Sylster worden. 

 

Even na 22.00 uur sluit voorzitter Wies ten Have de vergadering en nodigt de aanwezigen uit tot het 
heffen van de nieuwjaarsborrel.  


